

2018 Speed Hero



2018 Speed Hero

赛事日期

EVENT CALENDAR

3月15-18日 珠海国际赛车场

March 15-18, Zhuhai International Circuit

6月14-17日 珠海国际赛车场

June 14-17, Zhuhai International Circuit

7月7-8日 郑州国际赛车场 (待定)

July 7-8, Zhengzhou International Circuit (TBC)

9月13-16日 珠海国际赛车场

September 13-16, Zhuhai International Circuit



2018 Speed Hero

车手 Riders

中国内地车手须持有中国汽车摩托车运动联合会颁发的当年有效的摩托车场地比赛执照。

Mainland China riders must hold a current and valid circuit competition licence issued by CAMF.

所有国际车手，包括中国香港、中国澳门及中国台北车手须持有当年度有效的比赛执照及参赛同意函。

All International riders including riders from Hong Kong China, Macau China and Chinese Taipei must hold a current and valid COMPETITION LICENCE and VISA.

车手参赛时必须同时出示当年有效的医疗卡或医生证明及有效保险证明。

A rider must also be in possession of a current medical certificate of aptitude and Insurance.



2018 Speed Hero

组别设置 Category

- 1000cc
- 公开A组 – 量产四冲程，由751cc至1500cc。
- 公开B组 – 量产四冲程，由751cc至1500cc，必须依据国际摩联SUPER SPORT规例改装。此组别只接受中国籍车手（中国内地、中国香港、中国澳门及中国台北）参赛，需提交有效的身份证明文件（居民身份证、回乡证或台胞证等）。

- 600cc
- CL1组 – 量产四冲程，不超过750cc。
- CL2组 – 超级原厂运动600cc，必须依据国际摩联SUPER SPORT 600cc规则改装。

- 1000cc
- Open A – Open to all production four stroke from 751cc up to 1500cc.
- Open B – Production four stroke from 751cc up to 1500cc. must comply with FIM Super Sport rules and regulations. Only Chinese riders (including Mainland China, Hongkong China, Macau China and Chinese Taipei) will be accepted in this class and valid identification document is required.

- 600cc
- CL1 – Production four stroke up to 750cc.
- CL2 – Super Sport 600cc. must comply with FIM Super Sport 600cc rules and regulations.

2018 Speed Hero

赛程:

SESSION

- 1x Free Practice (30mins)
- 1x Qualifying (20mins)
- 1x 8 laps Race (max 20mins)
- 1x 12 laps Combined race (max 30mins)

- 1次自由练习 (30分钟)
- 1次排位赛 (20分钟)
- 1回合8圈比赛 (不超过20分钟)
- 1回合12圈合并的比赛 (不超过30分钟)

- 1000cc和600cc第一回合比赛将分开进行;
- 周日再进行一回合12圈合并比赛, 出赛资格将由周六比赛的成绩决定, 合共不超过38人;
- 具体事宜请参看2018年赛事规则及参见赛事时间表安排。
- Class 1000cc & 600cc will be ran separately;
- The starting grid of the combined race is based on the official result on pervious separate race, maximum 38 bikes.
- More information please refer to the 2018 Sporting Regulations and race timetable.



2018 Speed Hero

报名费：
Entry Fee:

人民币1,800 /场
RMB 1,800 per event

*报名时间和报名流程请留意每场赛事的赛前通知。
Application time and procedure will be published
before each event.

赛事证件
Race Passes

证件的购买及使用请参看赛事证件管理的相关事宜。
The terms of purchase and usage, please refers to
management rule of race passes.

详情请咨询联系：
For inquiries, please contact us:

电话Tel: +86 756 3621449
邮件E-Mail: zicclub@zic.com.cn

